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Zápis z jednání 
oblastního výboru ČJF –  Východočeská oblast 

č. 18/2022 

 
Den konání: 1.8.2022   Místo konání: Suchá    Čas: 18:15 až20:30 
    
Přítomnost členů OV: 
 Ing. Markéta Kvapilová:  Přítomna 
 Jaroslav Hupka:   Omluven 
 Ing. Vladimír Zvěřina:  Přítomen   
 Roman Falta:   Přítomen 
 Michal Mundil:   Přítomen 
 Jiří Skřivan:   Přítomen 
  
Přítomnost hostů:   
Přítomnost dalších osob:  

Pavlína Dušková:  Přítomna 

  

Program jednání 

1. Kontrola úkolů ............................................................................................................................. 2 

2. Rada ČJF, rozpočet ....................................................................................................................... 2 

3. Časomíra ................................................................................... Chyba! Záložka není definována. 

4. Web oblasti .................................................................................................................................. 2 

5. MČR ............................................................................................................................................. 3 

6. OM ............................................................................................................................................... 3 

7. Spřežení ....................................................................................................................................... 3 

8. Slatiňany ...................................................................................................................................... 3 

9. Zápis výsledků závodů národních v zahraničí a FEI, handicapy ................................................... 3 

10. Stanovy .................................................................................................................................... 4 

11. Revize dokumentu vzdělávání ................................................................................................. 4 

12. STP OM .................................................................................................................................... 4 

13. Finále NP .................................................................................................................................. 4 

14. JC Jičín ...................................................................................................................................... 4 

15. MČR D a J ................................................................................................................................. 4 

16. Per rollam ................................................................................................................................ 5 
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Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Kontrola úkolů 
 

Proběhla kontrola úkolů z minulého OV 

 

2. Rada ČJF 
 

M. Kvapilová informovala o průběhu Rady ČJF ze dne 19.7.2022. Hlavní bod jednání – schválení 
rozpočtu na rok 2022 – byl schválen v poměru 7: 6.  

Členům Rady byl zaslán návrh rozpočtu pouze v hlavních kapitolách bez podrobného rozdělení jak 
bylo obvyklé. Konečná podoba rozpočtu byla upravena na Radě (chyba ve výši příjmu z členských 
příspěvků). Většina členů Rady požaduje detailní rozbor jednotlivých kapitol včetně tabulky 
financování jednotlivých oblastí.  

 

3. Rozpočet oblasti, investice na rok 2022 
 

Rozpočet oblasti na rok 2022 – upravený po navýšení příjmové části – dle tabulky zaslané z centrály 
dne 28.7.222  včetně rezerv je 843.098,- a z toho je na OCM je 116.892,- (OCM vyčerpáno k 1.8.2022 
107.000,-). Přílohou zápisu – seznam akcí OCM zorganizovaných v naší oblasti.  

Vyplaceny z OCM budou ještě skoková soustředění v Chuchli dne 5.7. a soustředění ve Slatiňanech 
2.8.2022. Členové OV  schválili, že případný rozdíl bude vyplacen z rozpočtu oblasti. 

Diskuze nad rozpočtem a potřebnými investicemi oblasti.  

Návrh – nákup nové časomíry. Odsouhlaseno. Na příštím Ov bude dořešeno. 

Návrh – dle výsledku hospodaření v roce 2022 – nákup podsedlových deček – vybavení pro účastníky 
MČR. 

 

4. Web oblasti 
 

Dle informace V. Zvěřiny – odchází server, kde jsou původní webové „zelené stránky“. Pro další 
provoz  je třeba investice 15.000,- až  20.000,- v roce 2022.  

Diskuse nad  potřebou udržovat zelené stránky.  

Návrh – aktualizovat a dále spravovat  pouze webové stránky na serveru  ČJF. Dle možností zřídit na 
současných zelených stránkách odkaz na server ČJF a snažit se uchovat historii. Odsouhlaseno. 
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5. MČR 
 

Jezdci jsou přihlašováni na MČR dle došlých přihlášek. Přehledy přihlášených zveřejňovány na webu a 
na fb stránce oblasti. 

MČR skoky Martinice - M. Šoupal zapomněl přihlásit koně do jednotlivců. Bohužel není možné 
dohlašovat po uzávěrce. 

MČR – vytrvalost – jedna jezdkyně – bude vybavena tričkem a kšiltovkou. (Podsedlovou dečku 
nevyužije). 

MČR spřežení – per rollam bylo OV schváleno pořízení čabrak na uši.  

 

6. OM 
 

OM skoky Suchá – družstva. 

Projednání výsledků ze soutěže družstev – vyloučení družstva na 3. místě (družstvo složeno ze tří 
jezdkyň – jedna z nich nebyla z Východočeské oblasti). Umístění budou posunuta. 

Dořeší sekretářka. 

  

7. Spřežení 
 

Domluveno se zástupcem disciplíny spřežení Monikou Pospíšilovou), že pokud nebude z důvodů 
nízkého počtu soutěžících vypsáno OM dané kategorie, bude moci být použit výsledek z Českého 
poháru spřežení a na základě něj může být vyplacena odměna pro umístěné. 

 

8. Slatiňany 
 

Aktuálně je naplánováno soustředění pro jezdce pony před MČR s Michalem Mundilem – 2.8.    Na 
schůzce bude projednána možnost uspořádání podzimních skokových závodů.  Bude upřesněno. 

 

9. Zápis výsledků závodů národních v zahraničí a FEI, handicapy 
 

M. Kvapilová se v diskuzi  na Radě  dotazovala na způsob zápisu výsledků z národních soutěží 
v zahraničí a FEI závodů – některé výsledky ze zahraničních závodů nelze dohledat, z některých 
tuzemských závodů jsou chybně zapsány výsledky ze soutěže handicap - přetrvávající problém při 
potvrzování kvalifikací pro účast na MČR.  

Dle informací GS je  náprava v řešení. 
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10. Stanovy 
 

Podnět z Rady - je potřeba pracovat na úpravě Stanov ČJF. 

Návrh - za VčO navržen Jaroslav Hupka.  

 

11. Revize dokumentu vzdělávání 
 

M. Kvapilová informovala o schůzce oblastní skupiny pro vzdělávání, která proběhla 1.8.2022 před 
zasedáním OV (účastnili se M. Skřivanová, E. Siatková, P. Dušková, M. Kvapilová a M. Mundil). 
Dokument s připomínkami bude před odesláním na centrálu odeslán členům OV k případným 
revizím.   

12. STP OM 
 

Na základě diskuzí před OM všestrannost v roce 2022 doplnit do STP pro OM, že lze jezdec startovat 
pouze o jednu kategorii výše než kam v daném roce  věkem patří. Dle PJS. 

 

13. Finále NP 
 

Finále NP ve skocích – přidělen termín 3.-4.9. – Suchá.  

Pořadatel na Suché požádal o zrušení plánovaných skokových závodů v termínu 28.8. s tím, že v rámci 
konání NP budou vypsány i otevřené soutěže. Termín NP koliduje s konáním skokových závodů – 3.9. 
Josefov, 4.9. Brozany, které jsou v řádném kalendáři skokových závodů ve VčO. Dle informace 
sekretářky oba pořadatelé nesouhlasí s vypsáním otevřených soutěží v rámci NP – konkurence pro 
pořadatele. 

Hlasování o možnosti vypsání otevřených soutěží v rámci NP i přes nesouhlas pořadatelů Josefov, 
Brozany : Kvapilová-  proti, Mundil, Skřivan, Falta – pro, Zvěřina – se zdržel. Schváleno. 

 

14. JC Jičín 
 

Žádost o přesunutí termínu drezurních závodů z 30.7. na 31.7.2022 z důvodu nepřízně počasí. 
Schváleno. 

 

15. MČR D a J 
 

Členové OV diskutovali o průběhu a výsledcích MČR – všestrannost, spřežení, skoky D a J. 
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Zpráva MČR všestrannost – hotova. 

Zpráva MČR spřežení – dodá M. Pospíšilová. 

Zpráva skoky D a J – dodá M. Mundil. 

Zároveň budou doplněny zprávy z OM pony Apolenka (M. Mundil) a z OM všestrannost Pardubice (R. 
Falta). 

M. Mundil informoval o průběhu MČR  ve skocích pro D a J v Praze -  Chuchli. M. Mundil  dodá  
zprávu z průběhu MČR. 

 
16. Per rollam 

1. Ov schválil odpuštění poplatku za zrušení závodů 16.7.2022 Jk Szeš Lanškroun. Technické 
problémy – zavlažování. 

2. Ov schválil objednání 65 ks full podsedlových deček a 15 ks pony podsedlových deček pro 
MČR rok 2022. Jeden jezdec  na jednom MČR nárok na jednu podsedlovou dečku i když má 
více koní. Pokud nebude stačit počet objednaných podsedlových deček, bude rozdíl 
dokoupen. 

3. OV schválil úpravu STP na OM spřežení - Jednospřeží - Test 2* HP1 změněno na CAN3* 3* 
HP1. Na žádost soutěžících. 

4. Ov schválil přestup subjektu: JK Na Ranči MV0041 do oblasti: F – Východočeská. 

5. OV neschválili doporučení zařazení Viktorie Mačatové do SCM skoky. Stanovisko OV – je 
třeba dodržet řádný postup a termíny pro přihlašování do sportovních center. 

6. OV schválil doporučení zvýšení kvalifikace na NR skoky pro Janu Duškovou. Praxe doložena, 
splněna. 

7. OV schválil pořízení čabrak na uši jako vybavení pro disciplínu spřežení na MČR pro rok 2022. 
(Na základě podnětu zástupkyně disciplíny, paní Mgr. Moniky Pospíšilové.) 

  

Podněty výkonnému výboru: 

1 Zvýšení kvalifikace na NR skoky pro Ing. Janu Duškovou 

2. Dořešit zapisování výsledků z národních soutěží v zahraničí, FEI závodů a jasně stanovit 
způsob zasílání a schvalování výsledků ze soutěží handicap z národních závodů. 

 

Zapsal: Dušková 


